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Vlada Brčko Distrikta:

Internet Naslov Brčko: Naredne godine izgradnja Omladinsko-kulturnog centra u Grčici

Serijski br.
1

Medij; Doseg radiobrcko.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 18. 7. 2019

Stranica u zbirci:
5

Autor Unknown

Teme Vlada Brčko Distrikta

Internet Naslov Brčko: U subotu Treći međunarodni plivački maraton na rijeci Savi

Serijski br.
2

Medij; Doseg radiobrcko.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 18. 7. 2019

Stranica u zbirci:
7

Autor Unknown

Teme Vlada Brčko Distrikta
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Brčko:

Internet Naslov Brčko: Zanatlije odjavljuju djelatnost zbog fiskalizacije

Serijski br.
1

Medij; Doseg Ebrcko.net; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 18. 7. 2019

Stranica u zbirci:
9

Autor Unknown

Teme Brčko

Internet Naslov Brčko: Odgođeno više od 500 ročišta

Serijski br.
2

Medij; Doseg Ebrcko.net; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 18. 7. 2019

Stranica u zbirci:
11

Autor Unknown

Teme Brčko

Internet Naslov Distrikt Brčko pomaže kupovinu mehanizacije

Serijski br.
3

Medij; Doseg Ebrcko.net; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 18. 7. 2019

Stranica u zbirci:
13

Autor Unknown

Teme Brčko

Televizija Naslov Vlada Brčkog usvojila pravilnik o poticajima u poljoprivredi

Serijski br.
4

Medij; Doseg
Radio Televizija Federacije Bosne i Hercegovine; , Bosna i 
Hercegovina

17:00 Trajanje: 2 min

Rubrika, Datum Federacija danas; 18. 7. 2019

Stranica u zbirci:
14

Autor Hukičević Dževida

Teme Brčko

Internet Naslov Brčko: Revidiranje prava korisnika na tuđu njegu i pomoć

Serijski br.
5

Medij; Doseg radiobrcko.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 18. 7. 2019

Stranica u zbirci:
15

Autor Unknown

Teme Brčko

Internet Naslov У Брчко дистрикту у односу на прошлу годину порасле плате, али и трошкови

Serijski br.
6

Medij; Doseg radiobrcko.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 18. 7. 2019

Stranica u zbirci:
16

Autor Unknown

Teme Brčko

Internet Naslov Brčko: Povećana potreba za krvnim grupama negativnih RH faktora

Serijski br.
7

Medij; Doseg radiobrcko.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 18. 7. 2019

Stranica u zbirci:
17

Autor Unknown

Teme Brčko
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Internet Naslov Brčko: Moguća otpuštanja radnika u preduzeću „Luka“

Serijski br.
8

Medij; Doseg radiobrcko.ba; , Bosna i Hercegovina

Rubrika, Datum Ostalo; 18. 7. 2019

Stranica u zbirci:
21

Autor Unknown

Teme Brčko

Štampa Naslov Симеуновић без респекта за старије

Serijski br.
9

Medij; Doseg Glas Srpske; , Bosna i Hercegovina Stranica: 30 Površina: 230 cm2

Rubrika, Datum Sport; 19. 7. 2019

Stranica u zbirci:
22

Autor Repija Dušan

Teme Brčko
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Brčko: Zanatlije odjavljuju djelatnost zbog fiskalizacije

četvrtak, 18 jul 2019 00:16
Autor Radio Brčko
Kategorija: Vijesti Brčko

Nedavno započet proces fiskalizacije u Brčko distriktu znatno je otežao rad i poslovanje zanatlija i
samostalnih preduzetnika.

  
Dajana Lazić, frizerka iz Brčko distrikta rekla je da je fiskalizacija prilično negativno uticala na njihov rad
i izrazila nadu da će nadležne institucije u narednom periodu pokušati naće neko prihvatljivije rješenje
poput onog u entitetima.

  
“Bilo bi nam dosta lakše da paušalno plaćamo porez kao i do sada, jer fiskalizacija iziskuje više troškova
dok je obim posla manji. Porez se mora platiti i od toga ne bježimo ali ovo je svakako teži način. Znamo da
su u Republici Srpskoj ukinuli fiskalne kase a postoje informacije da će i u Federaciji biti tako”, rekla je
Lazić.

  
Direktor Poreske uprave Miodrag Trifković rekao je da ima saznanja da je određeni broj zanatlija i
samostalnih preduzetnika odjavio svoju djelatnost zbog straha od  procesa fiskalizacije.

  
“Sitni poreski obveznici nemaju razloga da se plaše ovog fiskalnog sistema, jer porez u Brčko distriktu
svakako nije veliki a ponovna registracija će ih dodatno koštati vremena i novca”, rekao je Trifković i
naglasio da je zakon predvidio paušalno oporezivanje za određena zanimanja ali i da ća Poreska uprava u
narednom periodu proširiti listu zanimanja koja bi ušla u ovaj sistem oporezivanja.

  
“Poreska uprava će se pozabaviti i pitanjem nekih drugih zanimanja koja nisu sadašnjim Pravilnikom

Ebrcko.net 18.07.2019 
četvrtakDržava: Bosna i Hercegovina

Doseg:
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uvrštena na listu za paušalno oporezivanje kao što su muški frizeri i sva zanimanja koja ostvaruju male
dnevne promete”, rekao je Trifković.

Ebrcko.net 18.07.2019 
četvrtakDržava: Bosna i Hercegovina
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Brčko: Odgođeno više od 500 ročišta

četvrtak, 18 jul 2019 13:34
Autor Glas Srpske
Kategorija: Vijesti Brčko

Advokati u Brčkom neće se vratiti u sudnice sve dok Skupština distrikta ne usvoji odluku o izmjenama
Zakona o fiskalnim sistemima kojom bi fiskalizacija advokatske djelatnosti bila odgođena na period od
godinu dana, do pronalaska trajnog rješenja.

  
Istakao je to juče za “Glas Srpske” član protestnog odbora advokata iz Brčkog, advokat Mirko Simić,
naglasivši da je na nedavno održanom sastanku u Skupštini distrikta dogovoreno da se ide u izmjenu
spornog člana zakona.

  
- Iako je ranije bilo riječi o tome da će Direkcija za finansije riješiti pitanje fiskalizacije advokatske
djelatnosti kroz pravilnik, na sastanku nam je rečeno da to ipak nije moguće. Predloženo je da se ide u
izmjene zakona na način da bude odgođena fiskalizacija advokatske djelatnosti na period od godinu dana, a
za to vrijeme da se iznađe neko trajno rješenje - pojasnio je Simić.

  
Dodao je da su advokati saglasni s tim, te da su dobili i podršku advokatskih komora oba entiteta.

  
- Sve dok Skupština distrikta ne usvoji odluku o izmjeni Zakona o fiskalnim sistemima i ona ne bude
objavljena u “Službenom glasniku Brčko distrikta”, mi nećemo početi sa radom - naglasio je Simić i dodao
da je za dva i po mjeseca, od kada advokati u Brčkom ne rade, odgođeno više od 500 ročišta. Simić je
istakao da je sjednica Skupštine distrikta trebalo da bude održana juče, ali je odgođena, dodavši da ne
vjeruje da će se izmjene zakona naći na dnevnom redu ni na idućem zasjedanju, s obzirom na to da su neke
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druge tačke prioritet.
  

“Glas Srpske” saznaje da do septembra neće biti održana sjednica Skupštine Brčko distrikta, jer je počela
ljetna pauza.

  
Zakonom o fiskalnim sistemima Brčko distrikta, koji je usvojen 8. juna 2016. godine, advokatska
djelatnost bila je izuzeta od obaveze registrovanja prometa putem fiskalne kase. Međutim, Skupština
distrikta je bez najave, odnosno nacrta ili prijedloga izmjena i dopuna Zakona o fiskalnim sistemima, na
sjednici održanoj 17. oktobra prošle godine usvojila Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o fiskalnim
sistemima, kojim je propisala obavezu registrovanja prometa putem fiskalne kase u advokatskoj djelatnosti.
Zbog te odluke advokati na području Brčko distrikta su 26. aprila ove godine obustavili rad pred tamošnjim
sudovima, tužilaštvima i organima uprave, a krajem juna okupili su se ispred Osnovnog suda u znak
protesta.

  
Podrška

  
Mirko Simić je istakao da danas očekuju posjetu predstavnika Advokatske komore FBiH i Regionalne
komore Tuzla.

  
- Dolaze da nam pruže podršku. Niko od nadležnih iz Vlade i Skupštine Brčkog nije se udostojio da ih
primi - rekao je Simić.

Ebrcko.net 18.07.2019 
četvrtakDržava: Bosna i Hercegovina
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Distrikt Brčko pomaže kupovinu mehanizacije

četvrtak, 18 jul 2019 23:49
Autor SrpskaInfo
Kategorija: Vijesti Brčko

Nakon što je Vlada Brčko distrikta nedavno na vanrednoj sednici usvojila Pravilnik o načinu i uslovima za
podsticaj u poljoprivrednoj proizvodnji za 2019. godinu, iduće sedmice počeće prijem zahteva za
podsticaje za koje je i ove godine budžetom izdvojeno 9.000.000 KM.

  
Šef Odeljenja za poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu Zoran Gajiš kaže da to neće biti dovoljno pa će
se nedostajući novac kao i ranijih godina obezbeđivati rebalansom budžeta. Procenjuje da će za potpuno
ispunjavanje obaveza prema poljoprivrednim proizvođačima nedostajati oko dva miliona maraka.

  
-Novina je da podstičemo kapitalne investicije poljoprivredne mehanizacije i objekte za mlekarstvo.
Takođe, nova su i rešenja o zakupu poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Brčko distrikta. Prema
usvojenom pravilniku najbolji ponuđač i izabrani na licitaciji koji ne zaključe ugovore o zakupu neće imati
pravo na podsticaj - rekao je Gajić. 

  
On pojašnjava da je ovo jedna od mera koja bi trebla doprineti smanjenju komplikacija i nepravilnosti do
kojih dolazi kada se za zakup poljoprivrednog zemljišta ponude visoke cene, ali se ne zaključe ugovori
zbog čega se licitacije poništavaju.

  
Gajić ističe da nema većih finansijskih promena u pogledu podsticanja određenih kategorija ili određene
proizvodnje. 

Ebrcko.net 18.07.2019 
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- I ove godine podsticaji će se odobravati za oko pet hiljada hektara različitih kultura pa se očekuje nešto
više od dve hiljade zahteva poljoprivrednika koliko ih je bilo i prošle godine - kaže Gajić.

  
Dodaje da su, kao i ranijih godina, nastojali poboljšati podsticaj za proizvodnju koju traži tržište, kao što je
oblast ribarstva u pogledu uzgoja, tova ribe i izgradnje ribnjaka.

  
- Riba je proizvod koji je veoma tražen i koji se može plasirati na tržištu i stoga nastojimo da one koji se
već bave ovom proizvodnjom podstaknemo na veća ulaganja i povećanje proizvodnje - ističe Gajić.

  
Od ukupno 11.950.000 KM koliko su iznosili prošlogodišnji podsticaji poljoprivredi, isplaćeno je 98 odsto,
a deo neisplaćenog novca odnosi se na predmete u žalbenom ili upravnom postupku.

  
Dok kraja meseca očekuje se i konačna lista odobrenih projekata samozapošljavanja u poljoprivredi za koje
je prošle godine iz budžeta izdvojeno 500.000 KM.

  
- Zaprimljen je 41 biznis plan, zavšene su obuke i u toku je odabir. Minimalan iznos kojim će biti podržani
projekti samozapošljavanja u poljoprivredi je 15.000 KM, a makismalan 20.000 KM – kaže Gajić. Ovaj
program u saradnji sa Odeljenjem za poljoprivredu realizuje brčanski Zavod za zapošljavanje.

  
Vlado Jevtić, direktor Zavoda kaže da su poljoprivrednici dostavili 79 zahteva, 41 biznis plan i da će nakon
što komisija nadležnog odeljenja za poljoprivredu pregleda prispele biznis planove objaviti konačnu listu.

  
- Posle objavljivanja konačne liste slede žalbene procedure i rokovi tako da prve ugovore možemo
zaključiti za oko dva meseca - rekao je Jevtić.

  
Loš prinos

  
Žetva strnih žitarica na području Brčko distrikta završena je na svih 3.500 hektara od čega je 2.500 hektara
bilo pod pšenicom. Zbog veoma loših vremenskih prilika proteklog proleća prinos je veoma mali i kreće se
od dve do četiri ton po hektaru.

  
- Na parcelama koje su bile duže pod vodom prinos nije ni dve tone po hektaru -  rekao je Gajić.
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Vlada Brčkog usvojila pravilnik o poticajima u 
poljoprivredi
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Radio Televizija Federacije Bosne i Hercegovine, Federacija 
danas - 17:00

18.07.2019 
četvrtak

Država: Bosna i Hercegovina

Doseg: Indeks

Trajanje: 02:00
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Brčko: Revidiranje prava korisnika na tuđu njegu i
pomoć

Proces revizije rješenja korisnika prava na pomoć i njegu drugog lica, koji se provodi u skladu sa
izmjenama i dopunama Zakona o socijalnoj zaštiti u Distriktu, privodi se  kraju.

„Pododjeljenje za socijalnu zaštitu je, u saradnji sa Javnom zdravstvenom ustanovom, odnosno porodičnim
ljekarima, uložilo veliki napor, te od oko 2.400 korisnika tuđe njege i pomoći, do sada revidiralo oko 
2.100 ranijih rješenja“, rekao je šef Odjela za zdravstvo brčanske Vlade, Sabrija Čandić.

Inače, do konca ovog mjeseca, cijeli posao će biti okončan, te korisnicima proslijeđen nalaz i mišljenje
Prvostepene stručne ljekarske komisije.

Na iskazani nalaz i mišljenje, korisnici imaju pravo uputiti prigovor koji se, najkasnije u roku od deset
dana od prijema nalaza i mišljenja, dostavlja, u Centar za socijalni rad.

radiobrcko.ba 18.07.2019 
četvrtakDržava: Bosna i 
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Brčko: Naredne godine izgradnja Omladinsko-kulturnog
centra u Grčici

Nakon dosad obezbijeđenih 300.000 KM iz budžeta Brčko Distrikta, izradom projekta, stvorena je još
jedna pretpostavka za izgradnju Omladinskog kulturnog centra u MZ Grčica.

Omladinski kulturni centar u naselju Grčica bi se nalazio na bivšem zemljištu Tehnograđa Brčko (kod
benzinske pumpe), imao bi dva sprata sa 1.200 metara kvadratnih korisnog prostora.

Vedran Jovičić, povjerenik MZ Grčica kazao je da je za cijeli projekat potrebno oko milion KM, ali
gradnjom ovog centra koja bi trebala započeti naredne godine, cijeli pojekat bi se dinamizorao jer, uz
izmjenu regulacionog plana, postoji potrebna podrška Vlade i Skupštine Brčko Distrikta.

Na osnovu idejnog rješenja prije pet godina završen je i projekat za Omladinsko kulturni centar u Grčici
koji bi trebali koristiti, ne samo građani i udruženja iz ove mjesne zajednice nego i cijelog Distrikta.

U sklopu Centra bila bi kino- sala koja bi se mogla korsiti za bioskopske predstave, izvođenje pozorišnih
predstava, vježbe i nastupe KUD-ova, a na spratu bi se trebao nalaziti muzej sa eksponatima Brčkog i
okoline iz Podmajevičkog kraja.

„Ono što ostaje kao trajni problem Grčice je dotrajala vodovodna i kanalizaciona mreža, neuređen i
nepokošen prostor  u blizini područne II Osnovne škole Brčko Distrikta i dovršetak asfaltiranja još
nekoliko ulica“, još je kazao Jovičić.
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У Брчко дистрикту у односу на прошлу годину
порасле плате, али и трошкови

Просјечна нето плата у Брчко дистрику у 2019. години, према посљедњем мјерењу је 907 КМ, док је
пензија 357 КМ, подаци су Агенције за статистику БиХ, Експозитуре Брчко.

Када су цијене у питању и оне су у дистрикту ове године у порасту.

„Цијене производа и услуга мјерене индексом потрошачких цијена, према посљедњим подацима, у
јуну мјесецу 2019. године су порасле за 0,3% у односу на прошли мјесец“, нагласила је руководилац
Експозитуре Агенције за статистику за Брчко Сенија Фачић.

Раст цијена највише је примјетан код хране и безалкохолних пића, стамбених и режијских издатака,
намјештаја и кућанских уређаја.
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Brčko: U subotu Treći međunarodni plivački maraton na
rijeci Savi

Plivački klub “Atos-Sava” Brčko, pod pokroviteljstvom Vlade Brčko distrikta BiH i uz podršku
predsednika Skupštine, u subotu 20. jula organizuje “Treći međunarodni plivački maraton Brčko Distrikta
BiH “. Organizator, i ove godine, obećava da će Brčaci moći uživati u kvalitetnim trkama u kojima će
učestvovati plivači iz četiri zemlje.

Draško Đurić
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“Zbog finansijskih sredstava, broj učesnika smo limitirali na 80, ali se radi o veoma kvalitetnim plivačima
koji dolaze iz Hrvatske, Mađarske, Srbije i BiH”, istakao je Draško Đurić, predsjednik Kluba, dodajući da
je prošle godine održana specifična manifestacija koja je zaista imala odjeka u regiji.

On je, i ove godine, naglasio sjajnu saradnju sa mnogim udruženjima i institucijama koje će direktno
pomoći održavanje Trećeg međunarodnog plivačkog maratona u Brčkom.

“Sarađujemo sa Policijom, Crvenim krstom, “Off road 4×4”, KK “Zaveslaj” i “Haris Suljić”, Nautičkim
klubom, Ronilačkim klubom “Nemo”, Iks centrom, Ronilačkim klubom “Buk””, kaže Đurić i dodaje da,
bez svih ovih organizacija ,ovakav događaj ne bi bio moguć.

Posjetioci će moći uživati u dvije trke, prva od dva kilometra koja je kružnog karaktera i održaće se na
izletištu Ficibajer u 15 sati. Druga trka je od deset kilometara, i počinje u 16 sati iz Vučilovca rijekom
Savom do izletišta Ficibajer.
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Brčko: Povećana potreba za krvnim grupama negativnih
RH faktora

Stanje sa zalihama krvi u brčanskoj bolnici zasad je zadovoljavajuće, ali kao i svakog ljeta povećava
se potreba za krvnim grupama negativnog RH faktora. 

Nakon nekoliko akcija dragovoljnog darivanja krvi i trenutnog zatišja zbog ljetnih raspusta i godišnjih
odmora, zalihe krve u Zdravstvenom centru Distrikta ne prelaze limit predviđenih doza, osim u
izvanrednim slučajevima.

Doktor transfuzijske medicine Samir Pandur ističe da je kao i svakog ljeta situacija sa zalihama krvi slična,
te da im nedostaju negativne krvne grupe, koje osiguravaju, uglavnom po poziv građana.

Veće količine krvi  se kroz akcije u mjesnim zajednicama u Distriktu i u okružju. Posljednja od njih je bila
i Pelagićevu, gdje je prikupljeno više doza krvi.

Osim mjesnih zajednica, akcije dragovoljnog darivanja krvi nedavno je počela provoditi i novoosnovana
Udruga „Humanitarac“ Brčko u suradnji s djelatnicima JZU Zdravstveni centar Brčko.
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Brčko: Moguća otpuštanja radnika u preduzeću „Luka“

Javno preduzeće „Luka Brčko“ trenutno posluje jako teško, a glavni razlog tome je zatvaranje mosta na
Savi za teški teretni saobraćaj, što je dovelo velikog smanjenja zarade od carinskog terminala.
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mosta, zarada bila sve manja.
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„Prošle godine u maju smo imali 92.000, a ove godine 61.000 maraka zarade. U junu prošle godine je to
bilo 95.000 maraka, a ove godine do 26. juna zarada je iznosila samo 43.000 maraka. Na žalost, u julu je
još veća razlika. Prošle godine zarada je bila 84.000 maraka, a ove godine neće biti više od 30.000
maraka“, precizirao je Viljušić.

Kako je dodao, ovakvo stanje u poslovanju otežava činjenica da rijeka Sava u ovom momentu prestaje biti
plovna, što znači da izuzev prihoda od skladišta i kontejnerskog terminala praktično neće biti više sigurnih
izvora prihoda, pa čak ni za plate radnika.
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Ukoliko se nešto neriješi po pitanju ovog problema, Viljušić ističe da će kako bi “Luka” opstala, za
najmanje dva do tri mjeseca menadžment morati poduzimati i drastične mjere kao što je otpuštanje radnika.

Naveo je i da je supervizor za Brčko distrikt u prošlom mjesecu posjetio „Luku“, te da su mu iznijeli
potrebu što hitnijeg rješavanja problema prevoza teškog transporta, odnosno prelaska kamiona preko
graničnog prelaza Brčko-Gunja.

„Međutim, kako je dodao, supervizor je došao sa ciljem da se riješe problemi oko kredita Europske banke i
da je prioritet da se započne sa realizacijom projekata Europske banke.

Kada je riječ o vlasti Brčko distrikta, istakao je da komisija koja je osnovana prije par mjeseci još uvijek
nije ništa uradila po pitanju pronalaska privremenog rješenja, što je trenutno jedino moguće.

„Znamo da je bilo razgovora gradonačelnika i dogradonačelnika Distrikta, i direktora Direkcije za finansije
u Vukovaru sa županom Vukovarsko-srijemske županije. Oni su voljni, koliko znam, da nam izađu u susret
da se riješi ovaj problem. Međutim, mislim da ovdje na nivou Distrikta nema volje da se to riješi. A ako se
problem ne riješi za mjesec do dva, „Luka Brčko“će doći u jako tešku poslovnu situaciju“, ponovio je
Viljušić.
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Теквондоиста Сокола спрема се за одлазак на ЕП до 2 1 године

Симеуновић без
респекга за старије

Уопште не

размишљам
колико су сгарији и

искуснији. Свака

борба биће као

финале и надам се

даћудогурати
далеко, рекао

17-годишњи момак

из Бијељине

ПИШЕ: ДУШАН РЕПИЈА
(ји5апгер1ја@§шаП.сот

БИЈЕЉИНА ■ Један до
најталентованијих те-

квондоиста у окружењу

Жико Симеуновић највје-
роватније ће бити најмла-
ђи учесник Европског
првенства за сениоре до
21 године, које ће почет-
ком септембра бити одр-

жано у Шведској, али без

обзир на то нада се да ће

остварити добар резултат.
Члан бијељинског Соко-

ла нема превише респекта

према старијим ривалима,
јер је свјестан да ће прије

или касније морати да им се

супротстави.

- Уопште не размишљам

колико су старији и иску-

снији. Свака борба биће као

финале и надам се да ћу до-
гурати далеко. Уколико се

то и не деси, знам да сам дао
све од себе, јер већ сада тре-
нирам два пута дневно, а

ускоро ћу са тренерима

укључити и трећи тренинг -

каже Симеуновић.

Тренер Сокола Миле Ма-

рић истиче да је кроз овај

клуб прошло на хиљаде дје-

це, али да их је мало упорно

као Симеуновић. Момак који

је шампион БиХ у континуи-

тету од 2009. године у разли-

читим старосним категори-
јама свакодневно, понекад и

два пута у дану путује из Бу-
ковице Доње на тренинге, па

му "радни дан" неријетко
траје и по 15-16 сати, јер још

идеушколу.

- Велико је задовољство
што имамо таквог момка у

клубу. Прави је спортиста,
ништа му није тешко, на

сваком тренингу иде до
краја, а има и велику подр-

шку родитеља. И ми у клу-

бу трудимо се да му

помогнемо на све начине,
јер је велики потенцијал.
Свима нама је жеља нека

велика медаља у сениор-

ској конкуренцији, али сви

знамо колико је тешко до-
ћи до ње - рекао је Марић.

Симеуновић је за сада
на добром путу јер је 19. на

европској јуниорској листи

у категорији до 74 килогра-

ма, а 44. на свјетској. Осим

безброј медаља на локал-

ним турнирима освојио је и

три турнира категорије Г

који се бодују за свјетске и

олимпијске листе.

- Двије године у низу

славио сам на Аустрија опе-

ну, а прошле сам освојио и

Србија опен, те сам себи

доказао да могу да се но-

сим са најбољим вршњаци-

ма из Европе и свијета.

Послије Европског првен-

ства, у октобру идем на ју-

ниорско ЕП у Шпанији и

вјерујем да се могу вратити

са медаљом. Најважније је

да имам велику вољу за

свакодневни рад и напре-

довање, па вјерујем да ће

мој рад једног дана бити

награђен великом меда-
љом - закључио је Симеу-
новић.

МАРИЋ: НИКО НИЈЕ
УПОРНИЈИОД

СИМЕУНОВИЋА

сокол

Теквондо клуб Сокол његује олимпијску верзију овогдревног

спорта, а тренутно окупља око 400 чланова свих узрасних ка-

тегорија. Осим у Бијељини, клуб има пунктове по сеоским

школамау цијелом окружењу, а управља и клубом Гоку из
Брчког.
- Имамо одличну сарадњу са свим клубовима, те низ репре-

зентативаца. Осим мене тренери су Александар Бестић и Ђуро
Ђурић. Трудимо се да пратимо свјетске трендове, посјећујемо

семинаре, размјењујемо искуства са колегама...Поред Симеу-

новића од такмичара се издвајају Јована Новаковић, Андреа

Симић, Сања Глигоревић, ђорђе Марковић и други - рекаоје
Марић.
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